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STYREMØTE GREIPSTAD FOTBALL - REFERAT  

Møtedato:  10/02-2021                                                                                       

Referatført:  15/02-2021 

Til stede: Kjetil Skistad, Renate Stensland, John Ove Hjemlestad, 

Terje Hansen, Anders Ramsland og Stine Sandnes Henriksen 

 Ikke til stede: Kjetil Nygård, Vidar Salvesen, Aina Berntsen 

 

     

Saksnummer  Sak  Ansvar  

 Godkjenning av referat Renate 

 Ingen kommentarer 

 Status restanse/orientering etter forrige møte:  

-  Taushetserklæringer signeres – Stine signerte taushetserklæring 

- Status politiattest – Stine fikser politiattest innen neste møte 

- 17.mai  - Renate orienterer om at hun har vært på møte angående 17. mai på Nodeland. Det er etablert et 

styre/forening som skal stå for 17. mai arrangementet. Greipstad fotball er ikke med i denne komiteen og skal i 

utgangspunktet ikke bidra med noe denne dagen.  

- Hjemmesiden – Ikke noen endringer. Det jobbes med saken. Målet er å være på nett så raskt som mulig. Det 

vurderes om det skal leies inn eller om noen vi gjøre en ekstra dugnad for å få hjemmesiden raskt opp å gå. 

    

 

 Post  

Kvalitetsklubb: 
Greipstad fotball har blitt en kvalitetsklubb. Det må være to i styret som tar på seg ansvaret for å drive denne 
jobben videre. Noen av arbeidsoppgavene er å holde klubbhåndbok, kriseplan og fix-tilgang oppdatert. 
Hva mer det innebærer vil styret få nærmere informasjon om av delegat fra kretsen i april. 
 
Leder og trenerkurs 1,2,3 i regi av kretsen: 
Datoer for leder og trener kurs er 1. og 4. mars. Flertallet i styret må ha det. John Ove, Kjetil, Terje og Stine er 
interessert.  
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Markedsrådet: Inngått avtale med Memo regnskap om fakturering.  
 

 Årshjul 2021  

• Det er sendt ut excel-liste i januar til alle trenere med svarfrist 01.mars. Medlemsregistrering og utstyr på 
samme liste.  

• Trenermøte: Det skal gjennomføres enkeltmøte med alle 16.02.21. Kjetil, Kjetil og Renate deltar (Aina kan 
ikke) 

• Foreldrekontakt: Det må opprettes en facebookside eller Messengergruppe for denne gruppen når listene 
er kommet i retur fra trenere. 

 

• Mars -frist for å søke midler fra Søgne og Greipstad sparebank. Forslag det kan søkes midler om er: 
- Hvordan motvirke frafall i idretten (spilt inn til hovedstyret) 
- Innbytterbenk – vi fikk til 1 stk i fjor, søker om til benk nr 2 i år.  
- Aktivitetsstøtte til kick off 
 

 Økonomi  

Fotballen har god økonomi. 
Fremdeles noen utfordringer knyttet til John Oves tilganger på kontoen i Visma, men fått de fleste tilganger. Heidi 
Lindalen kan kontaktes med spørsmål om økonomi 

 Sesongen 2021, sportslig og medlemsregistrering  

Sportslig: 
1. mars frist for å melde opp i aktivitetsserien for de minste.  
2014-kullet: Renate har hatt møte med 2014-kullet. De har frem til nå vært felles i håndball og fotball. Nå skal de 
deles.  
 
Medlemsregistrering:  
Alle i styret må registrere seg i «min idrett». De skal ikke betale kontingent. Den skal betales av klubben.  

 Kaldhall Hortemo  

Kristin, Jardarr og Nils Magne var og informerte det nye styret om prosess, status og videre utvikling.  
Bakgrunn for prosjektet er en mulighetsstudie som ble gjennomført i Songdalen kommunen. Studiet sier noe om 
kunstgressbane, skatebane/treningsområdet og en kaldhall.  
Mye arbeid er lagt ned med å få til en kaldhall, både med ledelsen og politikere i kommunen. Prosjektet har fått 
innvilget 30 mill fra kommunen. Planen er at hallen skal eies og driftes av Greipstad fotball. Målet er å få startet 
bygging i løpet av 2021 

   Fellesturnering 2021   

LKB-cup – avlyses mest sannsynlig. Styret sender ut signaler om at det ikke blir LKB i år. Styret følger med på 
utviklingen om det kan være mulighet å delta på en turnering til høsten 
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Oppfordrer lagene til å dra på en turnering til høsten. 

  

06/21  Eventuelt   

 

  

 Referent: Stine S Henriksen 

   

 

 

 

 

 

 


